
Zápis z  jednání Výkonného výboru OSH Semily 
dne 23. září 2011 od 14.30 hod. v zasedací místnosti kanceláře 

OSH 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
2. Zápis z minulého jednání VV OSH. 
3. Kontrola čerpání rozpočtu. 
4. Schválení navržených vyznamenání. 
5. Setkání se zasloužilými hasiči  a dlouholet. funkcionáři  
6. Informace o proběhlých soutěžích  a těch co nás ještě čekají. 
7. Různé.  
8. Diskuse.  
9. Závěr. 
 
Jednání zahájil br. starosta ing. Miksánek. Uvítal přítomné a předal řízení 
jednání br. Adametzovi 
 
Ad.1:Ur čení zapisovatele a ověřovatelů zápisu.  
Za zapisovatele jednání byl určen br. Jiřička. Za ověřovatele zápisu bři. Hybl a 
Vondrouš 
 
 
Ad 2: Zápis z minulého jednání VV OSH.  
Zápis z minulého jednání VV přečetl br. Jiřička. Nebylo připomínkováno. 
 
Ad.3: Kontrola čerpání rozpočtu.  
 
Br. Mlejnek informoval o stavu hospodaření OSH. Vše je úměrné období 
účetního roku. Máme propad ve financích, který je způsoben náklady na 
zakoupení nové garáže. Plynulý je přísun peněz z provizí od HVP. Naopak 
skončila výplata provizí za prodej materiálu z VPO, kde byla ukončena 
spolupráce. Jedním ze zdrojů finančních prostředků jsou letos úroky z uloženého 
termínovaného vkladu , které byly zúčtovány k 31.8.2011. Plní se i kolektivní 
členství od obcí, přes léto mírně vzrostl prodej materiálu. Na dotacích se zatím 
obdrželo 292.275,- Kč. Spoluúčast na všech grantech a dotacích bude v roce 
2011 činit 199.592,- Kč. Do konce roku by se ještě měly zúčtovat dotace na hru 
Plamen, na provoz kanceláře OSH a na Pohár OSH. Přijaté dotace do konce 
roku by se zhruba měly rovnat očekávaným výdajům. 
 
 
 
 
 



Ad.4: Schválení navržených vyznamenání.  
Bratr Bachtík přednesl návrhy na vyznamenání do sborů, které dorazily před 
jednáním VV. Dva návrhy SDH Bukovina u Čisté je třeba doplnit, protože je tu 
rozpor v evidenci vyznamenání ve sboru a na OSH. Je schváleno vyznamenání 
dle evidence OSH.   Všechny vyznamenání SDH Ktová byly z projednávání 
vyřazeny, protože o rok nesplňují lhůtu pro nárok. Budou projednány na prvním 
zasedání VV v roce 2012. SDH Ktová je s tím srozuměn. 
 
Ad.5:  Setkání se zasloužilými hasiči  a dlouholet. funkcionáři.  
Br. Miksanek navrhl po diskusi uspořádat tradiční jednání VV OSH Semily se 
zasloužilými hasiči a dlouholetými funkcionáři v pátek 18.11.2011 v hasičské 
zbrojnici Turnov – Daliměřice.  Schváleno jednohlasně. 
Okrsky sdělí počty, případně jména účastníků do kanceláře OSH Semily do 
7.11.2011. Z kanceláře OSH budou rozeslány pozvánky na jméno, nebo zástupci 
okrsku ve VV. Dopravu zajistí okrsky. 
Br. Vejnar připomněl ocenění br. Jáchyma Klingera za dlouholetou aktivní 
činnost – řád sv. Floriána. Věc projedná starosta se starostou SDH Hrádek n N., 
kde je nyní br. Klinger členem. Br. Vejnar informoval dále o práci v aktivu 
Zasloužilých hasičů okresu Semily. Pracuje na evidenci vyznamenání a hlídá 
životní jubilea zasloužilých hasičů). 
 
Ad.6: Informace o proběhlých soutěžích: 

 Br. Štěpánek informoval o podzimním kole hry Plamen. Uskuteční se 
v sobotu 15.10.2011 v Levínské Olešnici. OZ byly již do sborů rozeslány. 

Br. Krafek informoval o MR ve hře Plamen a soutěže dorostu. V dětech 
obsadila Poniklá druhé místo, v dorostenkách Poniklá také 2. místo. Šárka 
Jiroušová z Poniklé zvítězila v dorostenkách – jednotlivcích. Pepa Mládek z JNJ 
obsadil 10. místo v dorostencích – jednotlivcích. 
 Br. Mašek informoval o krajském kole požárního sportu. Konalo se 
v Jablonci nad Nisou. Úroveň soutěže byla solidní. Velkým nedostatkem byla 
dopoledne absence občerstvení. Naopak zajímavá byla ukázka činnosti mladých 
hasičů. 
 Br. Krafek informoval o MR v požárním sportu. Kolektiv Radimovic 
posílen o muže z Vilémova a JBJ soutěž vyhrál. Ponikelským ženám nevyšel 
požární útok a skončily na 11. místě.  Druhé místo v ženách obsadila Šárka 
Jiroušová z Poniklé.   
 Skončil také Pohár Velkopopovického kozla, který v ženách vyhrála 
Šárka Jiroušová z Poniklé. 
 Br. Krafek rovněž informoval o hasičské olympiádě v Mukačevu, kde 
soutěžila s dětmi Poniklá. Dětský kolektiv v disciplínách CTIF obsadil 12. 
místo.  
 Br. Mašek informoval o ukončeném Poháru OSH Semily. Ve Škodějově 
se porouchal přetlakový ventil. Vypomohl SDH Bozkov zapůjčením svého. 



Bude třeba nechat okresní PV opravit a seřídit.  Některé kolektivy mají problém 
s nástřikovými terči. Je to předimenzovaností mašin, kde jde spousta vody 
odrazem zpět před terč. V ženské kategorii nakonec vyhrály Želechy, v mužích 
Ploučnice A. 
 Br. Hluže přednesl postřeh, že si některá SDH stěžují na přetlakový ventil 
a na nástřikové terče. 
 Br. Štěpánek navrhl instalovat na PV kované spojky, které mají větší 
pevnost a dávat hadici „B“ na odvod vody mimo dopravní vedení z PV. 
 Br. starosta: OSH pořídil další PV. Problematickým se jeví nedotažené 
vedení, kde se pak dlouze stříká než se terč naplní. Družstva na to nejsou zvyklá, 
sklopné terče se dají trefit napoprvé….    

Br. starosta dále informoval o „Soptíkovu poháru mladých hasičů“. 
Během roku proběhlo 8 dílčích soutěží, pohár měl zdárný průběh a je dobrou 
průpravou na hru Plamen. Vyhodnocení proběhne 1.10.2011 v Tuháni.  
 
 
Ad.7: Různé  
Br. Miksanek informoval o problémech kolem odprodeje garáže. Vázne převod 
z SPO na SH ČMS. Dále pozemek pod garáží je města. Pokud vše dobře 
dopadne, bude záležitost dořešena do konce roku a OSH utrží cca 75.000,- Kč 
(město odečte od navrhovaných 90.000,- Kč cenu pozemku). 
 
Odborná příprava jednotek JPO – pro předurčené jednotky pro ochranu 
obyvatelstva (Čistá, Háje n.J.,  Ktová, Tatobity) proběhne výcvik 1.10.2011 
v Jablonci n.N. 
 
Strojníci, velitelé JPO II a III  - cyklické školení proběhne 21. 10. 2011 
v Turnově. 
   
Granty kraj -  starosta apeloval na dodržení termínu vyúčtování – 50 dni po akci 
 
Blížící se výroční  valné hromady  - starosta připomněl důležitost ustanovení 
delegátů z  okrsků, návštěvy sousedních sborů,…… 
 
Granty MŠMT – MTZ SDH – letos s částku podařilo vyčerpat především 
prostřednictvím OSH nebo do sborů, které vedou podvojné účetnictví, což je 
nová podmínka u příjemce dotace.. 
 
Ad.8:  Diskuse. 
 
Br. starosta vyjádřil poděkování všem reprezentantům v republice, pohárech i na 
hasičské olympiádě. 



Poděkoval SDH Hnanice a Hrubá Skála za dlouholeté zajišťování soutěží v PS 
v Turnově. 
 
Br. Černý vznesl dotaz, jak postupovat při přebírání praporu.  Členové VV, kteří 
s tímto mají zkušenost mu dali několik rad (vystrojení praporečnické čety, 
prapor přebírá velitel,…..) 
 
 
Ad.9: Závěr jednání provedl br. Adametz v 16:25 hodin. 


